
    بانوی اهل سنت در وبینار "مهر علوی، ولایت و برادری": وحدت و همدلی امروز
از غدیر سرچشمه گرفته است

  

  مدیر حوزه علمیه خواهران اهل سنت آزادشهر تاکید کرد: اگر پیامبر اکرم (ص) در روز غدیر، به

وحدت، دوستی، همبستگی و همدلی دعوت نمی کردند امروز شاهد این اتحاد نبودیم و تمام این وحدت را

مدیون زحمات ایشان هستیم.

به گزارش روابط عمومی مجمع جهانی تقریب مذاهب اسلامی، «آی جمال قورچایی» مدیر حوزه علمیه خواهران

اهل سنت آزادشهر، در وبینار تقریبی «مهر علوی، ولایت و برادری»، در سخنانی با بیان آیه 23 سوره

مبارکه شوری « قُلْ َلا أَسْأَلُكُمْ عَلَيْهِ أَجْرًا إَِّلا الْمَوَدَّةَ فِي الْقُرْبَى» و با

تبریک اعیاد پر برکت قربان و غدیر به همه ملت ایران و تمامی مسلمانان جهان اسلام به ویژه رهبر

عالیقدر جمهوری اسلامی ایران، حضرت آیت االله خامنه ای، گفت: الحمدالله وحدت بین اقوام و مذاهب که امروز

در این کشور شاهد آن هستیم، از برکات نظام جمهوری اسلامی ایران است که پیشینه آن به غدیر که از

برکات ذی الحجه است متصل می باشد.

 

وی افزود: غدیر فقط مربوط به آن زمان نیست بلکه برکات آن در همه اعصار وجود دارد. پیامبر اسلام(ص)



تمام امت را دعوت به اتحاد، همدلی و یکرنگی می کردند که مصداق واقعی آیه «واعتصموا بحبل االله جمیعا

و لاتفرقوا» بود.

 

این بانوی اهل سنت ادامه داد: در کتاب «فتح الباری» (شرح صحیح بخاری) بیان شده که پیامبر اکرم(ص)

در حجه الوداع حجاج را جمع کرده و فرمودند: «من کنت مولاه فهذا علی مولاه» این خود نمادی از وحدت،

همبستگی و یکرنگی است. در «مسند» احمد بن حنبل نیز بیان شده که بعد از بیانات پیامبر اکرم (ص)

صحابه ایشان با حضرت علی (ع) ملاقات داشته و به ایشان تبریک گفتند.

 

وی افزود: پیامبر اکرم (ص) در مورد حضرت علی (ع) فرموده اند: «مَن اَحبّ علیاً فقد اَحبَّنی»

یعنی هرکس علی را دوست بدارد به من محبت ورزیده است. و حتی از جمله دعاهایی که پیامبر اکرم (ص)

در حق ایشان فرموده اند این است: «اللهم والِِ من والاه و عادِ من عاداه» است یعنی خداوندا دوست

داشته باش کسی که او را دوست دارد و دشمن بدار کسی که با او دشمن است.

 

قورچایی در ادامه اظهار کرد: حضرت علی(ع) کسی است که قرن ها است همه کسانی که به این ذات مقدس

معرفتی داشته اند - چه مسلمان و چه غیر مسلمان - درباره ایشان سخن گفته و نوشته اند. هر طیف

انسانی به ایشان احترام می گذارد و تکریم می کند چون همه صفات و ارزش های اسلامی و انسانی در وجود

مبارک ایشان جمع است و شخصیتی است که تمام ادیان و مذاهب احترامش می کنند. حتی جرج جرداق مسیحی

در کتاب خود درباره شخصیت حضرت علی (ع) می نویسد: «حضرت علی (ع) شخصیتی بزرگ و بی بدیل است که در

طول تاریخ همواره مورد مدح و ستایش بزرگان قرار گرفته و در نوع خود بی نظیر و یگانه است.»

 

وی درباره شخصیت آن حضرت نیز خاطرنشان کرد: جایی نیست که آن حضرت از یاد خدا غفلت کرده باشد و در

تمام لحظات، چه لحظه غم و شادی، چه در جنگ و چه در کنار خانواده و حکومت، دائم در حال عبادت

خداوند و انجام کار برای رضای خدا بودند. همیشه به فکر ضعیف ترین افراد بوده و لقمه در دهان

فرزندان یتیم قرار می دادند. و همواره در لحظات خطر در کنار رسول اکرم (ص) بودند. ما نیز با

تبعیت از ایشان باید به فکر مظلومین و محرومین و ضعیف ترین قشر جامعه باشیم.

 

قورچایی با بیان اینکه تنها ادعای پیروی ایشان کفایت نمی کند تاکید کرد: امروز باید در مقابل

استکبار و قدرت های مستکبر و کسانی که در برابر آنها تعظیم می کنند بایستیم زیرا علی (ع) ظلم

ستیز بودند و در راه حق قاطعیت و صلابت بسیار داشتند.

 



وی با تاکید بر اینکه که ایشان مظهر تلاش بوده و در راه خدا جهاد می کردند، اظهار کرد: مقام معظم

رهبری همانند سلاله پاکش و پیامبر اکرم (ص) دعوت به اتحاد، همدلی، وحدت و دوستی می نمایند. لذا در

کشور جمهوری اسلامی ایران قبل از انتخابات دیدیم که دشمنان داخلی و خارجی از طریق رسانه ها،

ماهواره ها و فضای مجازی مردم را به عدم حضور در انتخابات تشویق می کردند اما مشاهده کردیم که

مردم پای صندوق های رای رفته و با بیعت خود منتخب خود را برگزیدند؛ سرمشق این همدلی و حضور، غدیر

است که مشت محکمی به دهان اجانب و یاوه گویان بود و باعث شد قلب مقام معظم رهبری شاد شود.

 

این بانوی اهل سنت عنوان کرد: امروز می بینیم که در کشور ایران از هر استانی نمایندگانی انتخاب

می شود و در همه مسائل فرهنگی، سیاسی و اقتصادی هرچه داریم همه از زحمات رسول اکرم (ص) در حجه

الوداع است. اگر پیامبر اکرم (ص) در آن روز دعوت به وحدت، دوستی، همبستگی و همدلی نمی کردند

امروز ما شاهد این اتحاد نبودیم و تمام امروز را مدیون این زحمات هستیم.

 

وی تصریح کرد: امروز ما باید هشیار باشیم زیرا یکی از کارکردهای دشمنان اسلام این است که ملت را

از هویت خالی کنند، ما باید مبارزه کنیم و مبانی ارزشی را که حقیقت تشکیل دهنده هویت اسلامی است

حفظ کنیم.

 

قورچایی در ادامه خاطرنشان کرد: امروز مهمترین درس زندگی که از آن شخصیت بی نظیر تاریخ می توان

گرفت، بصیرت بخشی و حفظ وحدت و همبستگی است و بهترین عیدی که در این ایام ذی الحجه می توانیم

دریافت کنیم درس گرفتن، پیروی از رفتار، گفتار و روش آن حضرت است که هرگز وحدت و همبستگی را رها

نکنیم و اجازه ندهیم دشمنان و فتنه گران در دلهای ما سستی به وجود آوردند.

 

وی در پایان ابراز امیدواری کرد که با اتحاد و همدلی و با الگو گیری از غدیر، بتوانیم زحمات رسول

اکرم (ص)، صحابه ایشان و رهبر عالیقدر نظام جمهوری اسلامی ایران را جبران کنیم که در این صورت

مطمئنا شاهد اثرات و برکات آن در زندگی خواهیم بود.
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